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Consiliul Local Coqegti, intrunit in qedinla ordinard din data de 29.01.2021 in sala
de gedintl a Consiliului Local Cogegti din cadrul primdriei, la care particip6 toli cei l5
consilieri, 14 consilieri prezenli fizic, iar domnul Voica Daniel, on-line.

$edin{a este deschisd de domnul primar, carc aratd, cd sunt prezen{i to{i consilierii
locali, iar qedinfa igi poate desfrgura lucrdrile propunAnd alegerea unui pregedinte de
gedint6.

Este ales in unanimitate domnul Dima Gheorghe.
Domnul pregedinte aratd cd qedinla igi poate desfEgura lucrdrile inbaza ordinii de zi,

supundnd aceasta spre aprobare:
l. Proiect de hot6rdre iniliat de primar cu privire

publice pentru anul 202t .

aprobarea Planului de achizilii

2. Proiect de hotirdre iniliat de primar cu privire la ?nscrierea comunei Cogeqti in
cadrul Asocialiei de Dezvoltare IntercomunitardArgeg - ADIA.

3. Disculii privind taxa de salubritate pentru anul20Zl.
4. Intreb[ri gi interpeldri
Domnul secretar solicitd scoaterea de pe ordinea de zi a primului punct de pe ordinea

de zi, pe motiv cd nu sunt definitivate materialele justificative pentru elaboiarea unei
hotdr6ri. Este aprobatS scoaterea acestui punct de pe ordinea de zi, trec6ndu-se la
dezbater ea c e I orl alte :

1. Proiect de hot6rdre iniliat de primar cu privire inscrierea comunei Cogeqti in cadrul
Asocialiei de Dezvoltare Intercomunitard Argeq - ADIA.

Domnul primar prezintd proiectul de hotdrdre, privind inscrierea in ADIA. Propunerea
vine de la domnul primar, pe motivul de a putea beneficia qi comuna Coqegti d-e unele
beneficii, privind programele de dezvoltare pentru sistemele de alimentare cu apd, prin
accesarea de fonduri. Compard aceasti asociere cu asocierea la GAAL, aderare p. .ur.,
din pdcate, comuna noastrd nu o a are incheiatd. R[spunde categoric la neldmuririle
domnilor consilieri, cd nu se are in vedere predarea acestei asociatii a serviciului local de
alimentare cu apd, cd nu vom schimba prelul pe m3 a apei, la solicitatea acestei asocialii.
Se supune la vot, doamna Duti ablin6ndu-se pe motivul cd nu sunt prezentate materialele
necesare pentru a infelege exact in ce constd asocierea. Ceilalli 14 consilieri au votat
pentru acest proiect de hot5r6re.

La dezbaterea acestui proiect de hotdr6re, participd qi cei doi angajali ai serviciului
de apd, impreun6 cu cei doi paznici de noapte care au primit delegalii de serviciu din
partea domnului primar de a ajuta la activit5lile acestui serviciu. Doamna Irinela este
intrebatd dacd este de acord cu aceastd asociere qi cum se desfdgoard activitatea in cadrul
serviciului pe care iI reprezintd. Doamna Irinela este nemullumit6 de activitatea acestui
serviciu. Nu sunt sprijinili in activitatea de debrangare a utilizatorilor rdu platnici, degi au
fost realizate toate procedurile privind ingtiin[driie de plat6. De asemenea, sunt multe
gospoddrii care nu au apometre. Se cere sprijinul domnului primar qi consilierilor locali
pentru a se constitui comisii care sd fie prezente la debrangarea utilizatorilor care refuzd sd
pldteascd. Domnul Olteanu nu este de acord cu propunerea de a face parte dintr-o astfel de
comisie. Propunerea ddnsului este si se adopte in consiliul local o hotdrdre de debrangare,



apoi utilizatorilor respectivi s6 li se intocmeasacA adrese prin care sA li se aduc6 la
cunoqtintd data c6nd vor fi debrangali, s5 se ia legitura cu Jandarmeria, iar in ziua
debrangdrii angajalii primSriei sd fie insolili de un jandarm.
Doamna Zdvoianu insisti sd se meargS lunar la fiecare gospod6rie pentru incasdri.
Angajatii spun c6 mul1i dintre beneficiari nu vor sd plSteascd qi pe motivul cd cei care nu
pldtesc sau care nu au apometre pot consuma in continuare ap6. Prelul pe m3 este cel mai
scizut fa15 de prelurile stabilite la comunele vecine.
Domnul secretar face urmitoarea propunere: la prima qedin!5 din luna februarie se va
prezenta lista restan[ierilor la plata apei, cu toate documentele privind somaliile de plat6.
Se va adopta o hotdrdre pentru debrangarea utilizatorilor treculi pe lista respectivS. Se va
stabili data debrangdrii, dupi a 70 zi de Ia adoptarea hotdrdrii. in acest timp de cel pulin 10
zile, vor fi inqtiintati utilizatorii propugi pentru debrangare, Jandarmeria qi Poli1ia, pentru
trimiterea unui reprezentant care sE fie de fa\d,la activitatea de debrangare, precum qi firma
care va asigura utilajele necesare debranqdrii. Se aprobS in unanimitate propunerea
domnului secretar, cu mentiunea domnului Manolescu, sd fie specificat in hotdrdre nivelul
taxei de debranqare gi cea de brangare. Domnul Burcea propune eliminarea taxei la pauqal,
urmdnd ca toti utilizatorii sd aibd apometre. Domnul primar solicitd serviciului de
alimentare cu ap6, ca pe lista propusd pentru debrangare sd se regdseascd qi cei care pldteau
la pauqal, in condiliile in care nu au montat apometre.
Domnii Pungoi gi Grijdan, cei doi paznici de noapte, pe motiv cd s-a implinit un an de

c6nd au primit delegalii de serviciu din partea domnului primar de a ajuta la activitdlile
serviciului de ap6, soliciti stabilirea incadrdrii lor in organigrama acestui serviciu.

5. Discutii privind taxa de salubritate pentru anul202l.
Domnul secretar le reamintegte domnilor consilieri cd la qedinla din luna decembrie

c6nd s-a stabilit nivelul taxelor qi impozitelor locale pentru anul 2021, a fost amdnatd
stabilirea taxei de salubritate, urmdnd ca aceasta s[ fie stabilit6 intr-o qedin{I ulterioard.
Avdnd in vedere faptul cE contribuabilii au inceput deja sE plateascd impozitele pentru
anul202l este urgent de stabilit qi taxa pentru salubritate.

Se prezintl qi referatul doamnei contabil, prin care se propune mdrirea taxei de
salubritate de la 5 lei/persoand/an,la 7 leilpersoanS./an. in justificarea acestei propuneri
std calcul fdcut pentru numirul de persoane (4185) qi cheltuielile frcute in anul 2O2O
(336000 lei).

Domnul Burcea intreabd dacd persoanele str6inage plStesc taxd de salubritate. Pentru
aceste situali, in cazul in care au qi locuin!6 in rol, taxa este de 50 lei lan/rol.

Domnul Ilinca este de pdrere ca o persoani desemnatd de primar sd insoleascd maqina
de gunoi la cdntdrirea acestuia, in vederea corectitudinii cantitdlilor inregistrate de firma
de salubritate.

Domnul Manolescu propune sd se facd curSlenie pe toate domeniile publice cu
beneficiarii de ajutor social, apoi si se dea o hotdrdre prin care sd se frxeze amenzi pentru
cei care aruncd gunoaie pe domeniul public.

Domnul Petrescu propune mediatizarea strdngerii selective a gunoiului pentru
valorificare, implicdnd in acest sens qi elevii qcolilor din comun6. Domnul primar este de
acord, specific6nd faptul cE au fost organizate in trecut astfel de acliuni in care au fost
implicali elevii pentru strdngerea gunoaielor, activitdli pentru care au fost rdscumpdrali
prin premii.

Domnul primar spune cd cei de la salubritate reclamd de multe ori faptul nu pot intra
cu maqina de ridicare a gunoiului pe str6zi, deoarece sunt parcate magini in dreptul
gospoddriilor, pe l6ngd care nu se poate trece, strdzile fiind foarte inguste Domnul



Olteanu propune montarea semnelor de circulalie pentru interzicerea parclrilor pe aceste
strdzi.

Se supune la vot propunerea de 7 lei pentru taxa de salubritate. Doamna Du!6 este
impotriv5, pe motiv cE nu i s-a pus la dispozilie lista cu persoanele care plStesc taxa de
gunoi gi actul aditional nr. 3 din contractul de concesiune nr.069115,03.2012. Inilial acest
punct a fost aprobat cu 14 voturi pentru gi unul impotrivd, dar domnul Burcea a insistat la
incheierea gedinlei ci qi d6nsul a fost impotriva mdririi taxei de salubritate. Astfel,
proiectul de hotir6re a fost votat cu 13 voturi pentru gi doui impotrivd.

6. intreblri gi interpeldri
- Domnul Sandu Florin pune in discu{ie starea foarte proastd a drumului Judelean 731

D, motiv pentru care cetSienii din cele doud sate sunt foarte supdrafi.
Domnul Ilinca intreabi despre firma de internet care verifici camerele de luat vederi

din comun6. Domnul primar spune cI nu mai este aceeaqi firmi care le-a montat pe cele
vechi, iar camerele vechi nu mai sunt compatibile cu noul sistem, motiv pentru care vor fi
demontate. Domnul Manolescu intreabd cine a stabilit locul pentru montarea camerelor
noi, deoarece pentru cele vechi a existat o hotdrdre adoptati in Consiliul Local cu locurile
de amplasare.

Domnul Burcea intreab6 dacd s-a efectuat receplia lucrdrilor de impietruire a
drumurilor locale gi cine face parte din aceasti comisie. Ddnsul a trecut pe unul dintre
aceste drumuri qi este nemullumit, deorece nu s-a efectuat lucrdrile pentru intreaga
lungime a strdzii. Motiv pentru care solicitd sd nu se inceapd o noud lucrare de
impietruire, inainte de a se finaliza o altd lucrare inceputd.

Se prezinti urmdtoarele cereri:
- Se repune in disculie cererea locuitoarei Puiu Corina-Elena, care solicitd un ajutor

de urgentd pentru tatdl sdu, care este foarte bolnav. De data asta a prezentat releta
medicald ca document justificativ. Se aprobd suma de 1000 lei.

- Doamna Nicolescu Filofteia solicitd un ajutor de urgenli pentru acoperirea unor
cheltuieli de inmorm6ntare pentru fiul siu. Se aprobd suma de 1500 lei.

- Domnul B5lutd Florin solicitd un sprijin material necesar pentru solia sa, B61u!d
Mioara, diagnosticat6 cu cancer. Se aprob[ suma de 2000 lei.

Drept pentru care se incheie prezentul proces verbal.
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